
 

 ۴۶ مدیر حوزه های علمیه تهران  در نامه ای به ابراهیم 
رئیسی تاکید کردند که از قانون حجاب عقب نشینی نشود
بیش از پیش برهنگی سرعت یافته؛ انفعال 

هم موج می زند 
 ۴۶ نفر از مدیران حوزه های علمیه تهران طی نامه ای 
به حجت الاسلام والمسلمین سیدابراهیم رئیسی، رئیس 
جمهور نوشتند: مدتی است که با مکر دشمن، بیش از پیش 
برهنگی سرعت یافته و هرچه صبر می کنیم، انفعال و عدم 
اتخاذ تصمیم معین در فضای کشور موج می زند. چقدر تلخ 
هست که وقتی حدود ۳۰ نهاد مسئول کاری نمی کنند. اگر 
قرار باشد امروز از قانون حجاب عقب نشینی کنیم، فردا دلیلی 

بر پافشاری بر سایر قوانین نداریم.
متن کامل نامه را در زیر می خوانید:

»با تبریک اعیاد شعبانیه و عرض خسته نباشید از جهاد 
در عرصه تحقق دولت قوی، همانطور که مستحضرید دشمن 
سال هاست در ایران سعی در نابودی بنیان خانواده داشته و 
نقشه های متنوعی را خصوصا از زمان رضاشاه در ایران پیاده 
کرده که متأسفانه برخی از این تلاش ها، منجر به کم ارزش 
نمودن زن و خانواده گردیده است.قانون فاخر اساسی ایران، 
زنان را به داشتن نشانه ای ملزم کرده که شایسته رسیدن به 
مقام خلافت الهی شناخته شوند تا مورد اذیت افراد سطحی 
نگر قرار نگرفته و محدود به بعد بدن نشوند.مدتی است که با 
مکر دشمن، بیش از پیش برهنگی سرعت یافته و هرچه صبر 
می کنیم، انفعال و عدم اتخاذ تصمیم معین در فضای کشور 
موج می زند.چقدر تلخ هست که وقتی حدود ۳۰ نهاد مسئول 
کاری نمی کنند، آخرین حلقه نهادها را مقصر دانسته و بدون 
سناریو صرفا آن را منحل نموده و دشمن را به ادامه انحلال 
قوانین وطن اسلامی دلخوش کنیم.ریاست محترم جمهور، 
شاید برخی از ایجاد شکاف اجتماعی سخن گویند، برخی 
فقر را مطرح نمایند و بزرگانی از لزوم کار فرهنگی سخن 
بگویند، اما کنار تایید همه این مطالب، قطعا حیات هر ملتی 
به استواری قانون آن کشور است و اگر قرار باشد امروز از قانون 
حجاب عقب نشینی کنیم، فردا دلیلی بر پافشاری بر سایر 
قوانین نداریم و این یعنی وهن قوانین اجرا شده چهل ساله 
ملت بزرگ ایران.بحمدالله با وجود مسائل اقتصادی، قشر 
مستضعف در حفظ حجاب محکم تر بوده و اتفاقا تحقیقات 
نشان داده در جامعه فعلی ایران، کشف حجاب با فقر ارتباط 
مستقیمی ندارد.لذا در کنار رحمت و اخوت و همبستگی 
اجتماعی و جلوگیری از تقابل و دو قطبی شدن جامعه، 
همانگونه که مستحضرید مقابله با بی قانونی لازمه دولت 
قوی است و بی قانونی نتیجه عکس داده و تاریخ اثبات نموده 
برای نقض حریم کشور هر میزان کوتاه آمده ایم، دشمن 
جلوتر خواهد آمد. لذا این جمع که چون شما از دلسوزان 
حوزه های علمیه است ضمن اعلام آمادگی در جهت کمک 
برای این مهم، خواستار رسیدگی عالمانه و عاجل برای موثر 
و کاربردی شدن قانون حجاب کنار همه لوازم تحقق الگوی 
سوم می باشد. بی شک حضور کرامت بخش زنان برای تحقق 
الگوی پیشرفت ایرانی _اسلامی، در مسیر انقلاب واجب 
ضروری است.ملت ایران، در مسیر قیام لله تاکنون رشادت های 
بسیاری آفریده و دشمن در جنگ شناختی عرصه ای رقم زده، 
که کشف حجاب در فضای مجازی، با هدفی عکس آنچه در 
واقعیت هست، بازنمایی گردد، لذا در راستای حفظ خانواده 
و کرامت زنان، از پافشاری دولت در مواجهه با شبکه های 
اجتماعی دشمن و توسعه همه جانبه شبکه ملی اطلاعات، 
کمال تشکر را داریم. ان شاءالله مصداق آیه »ولینصرن الله من 
ینصره« باشید.« گفتنی ست مدیریت حوزه های  مروی، امام 
خمینی دو، مدیر حوزه علمیه صدر برادران، مدیریت حوزه 
حضرت عبدالعظیم حسنی، مدیریت حوزه مشکات اندیشه، 
مدیریت حوزه رفیعه المصطفی و سایر حوزه ها، موسسان و 

مدارس مدهبی از امضاکنندگان این نامه بودند.

 کرایه خانه
افزایش بي رویه اجاره خانه در سراسر کشور به ویژه تهران باعث 
نگراني مستاجران شده است. چرا مسئولان در برابر این مساله 

اقدام عملی و جدی انجام نمی  دهند.
سعیدی از تهران 

آنتن دهی
پیشنهادم به شرکت مخابرات این است که آنتن دهي موبایل ها 
را در شهرها تقویت کند زیرا در بعضي  موارد عدم آنتن دهي باعث 

مي شود که نتوان یک تماس ضروري گرفت.
اکبری از تهران 

بیمارستان ها
در ایام تعطیل نوروز اکثر بیمارستان ها دکتر متخصص نداشتند 
و مردم با مشکلات زیادی روبه رو شده بودند. گاهی نبودن پزشک 
متخصص در بیمارستان ها باعث مرگ بیمار یا تحمل درد بسیار 
توسط مریض می شود. از بیمارستان ها  انتظار می رود که حداقل 

چند دکتر متخصص را در بیمارستان داشته باشند.
احدی از تهران 

ترافیک در میدان بهارستان 
گاه حجم سنگین خودروها در اکثر میادین تهران  و نبود مامور 
راهنمایي و رانندگي باعث مي شود ترافیک ساعت ها وقت مردم را 
بگیرد. از معاونت محترم راهنمایي و رانندگي تقاضاي رسیدگي 

به این محور را داریم.
حمیدی از تهران 

دریافت ویزیت
 آیا دریافت مجدد ویزیت توسط برخي از پزشکان براي بررسي  
نتایج آزمایش ها قانوني است؟ لطفا مسئولان وزارت بهداشت، 

درمان و آموزش پزشکي در این زمینه پاسخ لازم را ارائه دهند.
سلامی از تهران 

با این آغاز، جدیدترین خبرهای پیرامون مرگ و میر جاده ای 
از زبان رئیس مرکز اطلاعات و کنترل ترافیک راهور، گزارش 
می کنیم که گفته همزمان با شروع سفرهای نوروزی تاحالا  
111 مورد تصادف ثبت شده که منجر به کشته شدن 125 نفر 
شده است. سرهنگ احمد شیرانی، گفته: آمار تصادفات بسیار 
نگران کننده است و بایستی به عنوان هشدار و زنگ خطری 
برای رانندگان در سفر های نوروزی باشد.او سفر های نوروزی 
را با سال قبل مقایسه کرده و گفته 12درصد افزایش داشته 
همچنین بیشترین خروج خودرو از استان های تهران و البرز 

با 25۰ هزار خودرو بوده است. او با بیان اینکه بیشترین مقصد 
خودرو های استان تهران و البرز به سمت استان های قم، قزوین، 
مازندران، مرکزی و اصفهان بوده است، ادامه داده: بیشترین ورود 
و انباشت خودرو به استان مازندران با ۴۴ هزار وسیله نقلیه ثبت 
شده است.رئیس مرکز اطلاعات و کنترل ترافیک راهور، با اشاره 
به اینکه بعد از مازندران بیشترین ورود خودرو به استان های 
گیلان، مرکزی و همدان بوده است، به بیان این موضوع پرداخته 
که 2 هزار و 1۷1 تصادف جرحی ثبت شده که 2 هزار و ۸۹5 نفر 
در این تصادفات مجروح شده اند. او با بیان اینکه بیشترین وقوع 

تصادفات فوتی در جاده های استان های خراسان رضوی، تهران، 
فارس، کرمان و اصفهان بوده است، گفته: کمترین وقوع تصادفات 
در جاده های استان های چهارمحال و بختیاری، ایلام، کهگیلویه و 
بویراحمد و هرمزگان بوده است.شیرانی تصریح کرده: بیشترین 
علت وقوع حوادث عدم توجه به جلو، انحراف و تجاوز به چپ 
ناشی از عجله و شتاب در رانندگی برای سبقت غیرمجاز، عدم 
توانایی در کنترل وسیله نقلیه ناشی از خستگی و خواب آلودگی 
و اصرار رانندگان به استمرار رانندگی بدون استراحت و توقف 
عوامل اصلی تصادفات در این ۳ روز بوده است.او  در نهایت با بیان 
اینکه بیشترین ساعات وقوع حوادث ساعت 12 تا 1۶ بوده است، 
به رانندگان توصیه کرده که به رعایت کامل مقررات رانندگی، 
بستن کمربند ایمنی، احترام به حقوق سایر رانندگان و رعایت 

سرعت مجاز در جاده ها توجه کنند.
به  مسافر  میلیون   ۲۲ نوروزی  سفر  پیش بینی   

مازندران
اما همانطور که سرهنگ شیرانی گفته، بیشترین مقصد 
خودروها مازندران است و همزمان استاندار مازندران از 
پیش بینی ورود 22 میلیون مسافر نوروزی به مازندران خبر داده 
است.محمود حسینی پور در حاشیه افتتاح فاز نخست بزرگ ترین 
تفرجگاه ساحلی استان مازندران در نمک آبرود چالوس به این 
نکته اشاره کرده و گفته مازندران می تواند در کریدور شمال 
و جنوب نقشی اساسی داشته باشد لذا باید در زمینه توسعه 
او با بیان اینکه باید  گردشگری تلاش جدی داشته باشیم.
بستر لازم را برای تعاملات گردشگری ایجاد کرد، افزوده: ما 
در مازندران به دنبال احداث بزرگ ترین پارک جنگلی بانوان 
در کشور و حتی خاورمیانه به وسعت 2۰۰ هکتار در چالوس 
با اشتغالزایی بیش از هزار نفر از بانوان هستیم.حسینی پور 
با اشاره به اجرای طرح مولد سازی در کشو، ادامه داده: باید 
دستگاه های دولتی مجموعه هایی را که مناسب گردشکری 
است آزاد کنند و در اختیار بخش خصوصی قرار دهند تا موضوع 
گردشگری با اولویت های اثرگذارتری در مازندران دنبال شود.

استاندار مازندران با اشاره به مسافر پذیر بودن مازندران در ایام 
تعطیلات نوروز و تابستان، ادامه داده: در داخل کشور سالانه 
ورود میلیون ها مسافر را به استان مازندران داریم که باید از آن ها 
پذیرایی کنیم و در حال هدف گذاری برای مراودات اقتصادی 
با گردشگران بین المللی و کشور های عربی هستیم.او یادآور 
شده: یکی از مهم ترین اهداف ما ورود گردشگران عربی به استان 
مازندران است چرا که به دلیل داشتن جنگل و دریا مازندران 
مرکز تفریحات گردشگری با ورود گردشگران خارجی است.

استاندار مازندران با اشاره به ورود مسافرا  و پیش بینی ورود 22 
میلیون نفر به استان، گفته: باید بستر های لازم برای پذیرایی از 
این مسافران فراهم شود و با ایجاد تفرجگاه های مختلف از جمله 

تفرجگاه بانوان می توان اوقات خوبی برای مسافران ایجاد کرد.
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گــــزارش

آرمان ملی: یکی از چیزهایی که معمولا در ایام نوروز و حتی پیش از شروع شدن تعطیلات، شروع می شود، تصادفات 
جاده ای و متاسفانه مرگ و میرهای ناشی از آن است. قصد بر این نبود که در ایامی که نوید بهار و شادمانی برای نوشدن 
و طراوت و تازگی را به همراه دارند، به موضوع مرگ بپردازیم اما تصور کردیم شاید پرداختن به این موضوع، منجر به 
این شود که مسافران نوروزی با دقت و احتیاط بیشتری سفر و وسایل نقلیه خود را چک کنند. این موضوع البته چیزی 
از برخی خرابی ها و خطرناک بودن جاده ها کم نمی کند و مسئولان که در این زمینه سفارش هایی می کنند می بایست 

زمینه های لازم برای جلوگیری از تصادفات را هم فراهم کنند.

اخبار کوتــــاه

روی خط آرمان ملی

رئیس مرکز اطلاعات و کنترل ترافیک راهور گفته همزمان با شروع سفرهای نوروزی تاحالا  111 مورد تصادف ثبت و 1۲5 نفر کشته شده اند!

مراقب باشید
   استان های خراسان رضوی، تهران، فارس، کرمان و اصفهان بیشترین تصادفات منجر به فوت و استان های چهارمحال و 

بختیاری، ایلام، کهگیلویه و بویراحمد و هرمزگان کمترین تلفات را داشته اند

    عضو کمیسیون بهداشت مجلس گفت: در شرایطی که قرار بود نیمی از بودجه نظام ارجاع 
خدمات پزشکی به حوزه سلامت الکترونیک اختصاص پیدا کند، ریالی به این حوزه اختصاص 
نیافت.فاطمه محمدبیگی با بیان اینکه از 2 سال پیش با همکاری وزارت ارتباطات و فناوری 
اطلاعات و شرکت های بیمه یک کمیته 5۰ نفره سلامت الکترونیک تشکیل دادیم و پیشنهاد 
بودجه برای این حوزه دادیم، اظهار داشت: در شرایطی که قرار بود نیمی از بودجه نظام ارجاع 
خدمات پزشکی به حوزه سلامت الکترونیک اختصاص پیدا کند، ریالی به این حوزه اختصاص 
نیافت.او اضافه کرد: امسال هم در حالی که نظر ما این بود که 5 تا 1۰ درصد بودجه تملک 
دارایی های سرمایه ای دانشگاه های علوم پزشکی به حوزه سلامت الکترونیک اختصاص 
یابد، اما به اختصاص یک تا 2 درصد این بودجه به سلامت الکترونیک رضایت دادیم، ولی در 
صحن کمیسیون بهداشت نماینده دولت با تخصیص همین میزان بودجه هم مخالفت کرد.

محمدبیگی ادامه داد: در حالی که نمایندگان استان فارس و مازندران نبود سیستم های مناسب 
سلامت الکترونیک، عدم تکمیل پرونده های الکترونیک، عدم استقرار نظام شبکه، فقدان بانک 
جامع اطلاعات کامل از خانواده و پزشکان و نبود نظام ارجاع الکترونیک را جزو چالش های خود 
در حوزه بهداشت ذکر کرده بودند.او یادآور شد: همچنین در پیشنهاد ها هم گفته بودند طراحی 
سامانه الکترونیک مناسب و ایجاد نظام یکپارچه الکترونیکی ارجاع خدمات پزشکی ضرورت 
دارد. در حالی که همه کارشناسان اذعان می کنند که یکی از زیرساخت های حیاتی بهداشتی و 
درمانی حوزه سلامت الکترونیک است؛ اما وقتی اجرای نظام سلامت الکترونیک در کمیسیون 
بهداشت مصوبه می گیرد، با مخالفت نماینده دولت در صحن علنی مجلس رد می شود. در این 
شرایط نمی توان انتظار داشت که نظام جامع پزشک خانواده اجرا شود.محمدبیگی با انتقاد از 
پزشک محوری در برنامه ریزی های وزارت بهداشت گفت: نقش ماما در نظام بهداشت و درمان 
کشور کجاست و اصلًا برای چه داریم رشته مامایی ایجاد می کنیم؟ مگر ما قانون جمعیت و 
خانواده نداریم؟ مگر ما سالانه حدود ۹۰۰ هزار تولد نداریم که به ازای هر 2 تولد باید یک ماما 
بالای سر مادران حضور داشته باشد.او افزود: همچنین بار ها در قانون آمده که مادر باردار باید 
مراقبت شود تا سلامت مادر و کودک ارتقا یابد؛ بنابراین برخی طرح ها با ادعا هایی که در حوزه 

اجرای قانون جوانی جمعیت و حمایت از خانواده داریم منطبق نیست.

   کرونا عادی شده است، آن قدر عادی که دیگر کسی نشانه های آن را جدی نمی گیرد، هر 
روز شاهد افزایش موارد ابتلا و البته افزایش مراجعه سرپایی به مراکز درمانی با علائم شبیه 
سرماخوردگی هستیم، اما گویی خستگیِ یکی دو سال گذشته در مواجهه با این ویروس و از 
طرفی هیاهوی نوروز سبب شده کسی دوست نداشته باشد صدای پای کرونا و شروع موج 
جدیدی از آن را بشنود. اخیرا احمد طباطبایی، عضو کمیته علمی ستاد ملی مقابله با کرونا 
در گفت وگویی به این نکته اشاره کرده بود که »با توجه به میزان مراجعه بیماران به مطب ها و 
بیمارستان ها متاسفانه به نظر می رسد با موج جدیدی از کرونا مواجه می شویم. این احتمال 
وجود دارد که این افزایش موارد آغاز موج نهم بیماری باشد.« این درحالی ست که مدتی قبل 
که تعدادی از متخصصان بازگشت کرونا را هشدار داده بودند، گفته شد که موارد مراجعه 
سرپایی به بیمارستان ها به احتمال زیاد ابتلا به کرونا هستند و لازم است رعایت پروتکل های 
بهداشتی یک بار دیگر مورد توجه قرار بگیرد .حالا اما افزایش موارد مراجعه به مراکز درمانی 
سبب نگرانی بسیاری از متخصصان شده است، دراین باره حمید سوری، اپیدمیولوژیست در 
گفت وگویی با خبرآنلاین با بیان این که »هدف هشداری به متولیان امر است« می گوید: 
»با توجه به ماهیت پیش رونده پاندمی کووید 1۹، بویژه قابلیت بیماری زایی بالای ساب 
واریانت های امیکرون، این روند می تواند حالت آتشفشانی به خود بگیرد. لازم است نسبت به 
شناسایی و کنترل سریع طغیان ها اقدام شود. درضمن زدن یا نزدن واکسن با توجه به گذشت 
زمان نسبتا طولانی و کاهش حداقل 5۰ درصدی اثربخشی واکسن های موجود درمقابل 
واریانت های جدید نقش معنی داری ندارد. البته نیاز به اعلام شرایط اضطراری برای مردم 
نیست ولی متولیان امر در مدیریت اپیدمی باید آمادگی لازم را داشته و بدون ایجاد آشفتگی 
ذهنی در جامعه در شرایط اضطراری باشند. دوستان توجه داشته باشند که میزان بستری و 
مرگ در این شرایط اعلام تاخیری است و وقتی بالا می روند که کار از کار گذشته است.« او ادامه 
می دهد: »نگران تکرار غفلت و عدم آمادگی 1۳۹۸ هستم. تفسیرهای اشتباه از داده های خام 
موجب گمراهی مدیران و متولیان امر می شود. متاسفانه به معاون بهداشتی وزیر و خود ایشان 
حرف های غیرعلمی مشورت می دهند و ایشان هم در رسانه ها می گویند. کمیته علمی وزارت 
بهداشت هم علیرغم حضور اساتید خوب در رشته خودشان نقش کارشناسی و مشورتی دارند 
و بهتر است اسم کمیته را کمیته مشورتی کووید 1۹ یا کمیته متخصصان مرتبط با بیماری 
کروناویروس نامید. کمیته علمی باید توصیه های برگرفته از مطالعات بومی مدون را تحلیل و 
با استناد بر آن ها سیاست هایی را به مدیران بدهد تا آن ها بتوانند با توجه به نکات و سایر وجوه 
سیاستگذاری کنند، این که عده ای را جمع کنیم و نظرات خام ایشان را بدون تحقیقات بومی 
مرجع تصمیم گیری کنیم اشتباه است، یکی از نکات اساسی در ستاد ملی که رئیس جمهور 
محترم بر آن برای تصمیم گیری تاکید داشت مستندات علمی برای هرگونه سیاستگذاری 
است.« این متخصص با تاکید مجدد بر مستندات علمی می گوید: »مستند علمی که برونداد 
کمیته علمی باید باشد از طرح سوالات، فرضیات یا مسائل مهم مرتبط آغاز می شود، بعد باید 
این سوالات توسط محققان و مراکز علمی و تحقیقاتی پاسخ داده شده و بر پایه مستندات 
دقیق، عمیق و سیستماتیک توصیه هایی داده شود. این توصیه ها در کارگروه های تخصصی 
یا کمیته علمی به سیاست های پیشنهادی برای مدیریت اپیدمی تبدیل یا ترجمان شوند و 
ستاد ملی با دریافت این سیاست ها با توجه به سایر موضوعات اقتصادی، سیاسی، امنیتی و 
غیره تصمیم گیری کند. اگر این مسیر طی نشود نظر چند کارشناس که هر از چندگاهی دور 
هم می نشینند و نظر می دهند پایین ترین سطح علمی را برای تصمیم گیری داراست و حتی 
احتمال دارد سیاستگذار را گمراه کند و موجب تصمیم گیری اشتباه شود. متاسفانه این روال 
اشتباه همواره گریبان گیر مدیریت اپیدمی بوده است و همچنان ادامه دارد و بجای پاسخ علمی 
با حذف افرادی که چنین منطقی دارند می خواهند صورت مسئله را پاک کنند. اگر نتیجه 
و هزینه این رویکرد اشتباه جان مردم نبود عقل معاش آدم را به سکوت دعوت می کند ولی 

وجدان بیدار چنین اجازه ای نمی دهد.«

هشدار یک اپیدمیولوژیست درباره زیرسویه های کرونا و نگرانی از تکرار غفلت 
سال 1۳۹۸ 

آیاآتشفشانکرونافعالمیشود؟
در شرایطی که قرار بود نیمی از بودجه نظام ارجاع خدمات پزشکی به حوزه سلامت 

الکترونیک اختصاص پیدا کند؛

ریالیبودجهبهحوزهسلامت
الکترونیکاختصاصنیافت

 فراخوان مشمولان متولد 
1۳8۴برای خدمت سربازی

کلیه  فراجا  عمومی  وظیفه  سازمان 
مشمولان غایب و غیرغایب متولد سال های 
1۳55 تا 1۳۸۴ را برای تعیین تکلیف 
وضعیت خدمتی خود فراخواند.به گزارش 
وظیفه  سازمان  پلیس،  خبری  پایگاه 
عمومی فراجا در اطلاعیه ای اعلام کرد: 
کلیه مشمولان غایب و غیرغایب متولد 
سال های 1۳55 تا 1۳۸۴ می بایست مطابق 
قوانین و مقررات خدمت وظیفه عمومی 
وضعیت خدمتی خود را تعیین تکلیف 
کنند.مشمولانی که در مهلت تعیین شده 
وضعیت خدمتی خود را مشخص نکنند وارد 
غیبت شده و برابر ماده 1۰ قانون خدمت 
وظیفه عمومی با محرومیت های اجتماعی 
از جمله عدم استخدام، عدم امکان دریافت 
وام، عدم دریافت مستمری از سازمان های 
دولتی، عدم صدور پروانه کسب و .... مواجه 
خواهند شد.طبق ماده 5۸ قانون خدمت 
وظیفه عمومی، مشمولانی که مدت غیبت 
اولیه آنان در زمان صلح تا ۳ ماه باشد، ۹۰ 
روز اضافه خدمت و چنانچه مدت غیبت 
اولیه آنان در زمان صلح بیشتر از ۳ ماه باشد 
تا 1۸۰روز اضافه خدمت خواهند داشت.

گفتنی است، مشمولانی که مدت غیبت 
اولیه آنان بیش از یکسال است، علاوه بر 
۶ ماه اضافه خدمت، مشمول فراری نیز 
محسوب شده و به مراجعه صالح قضائی 
معرفی می شوند.مشمولان و خانواده های 
آنان برای کسب اطلاعات بیشتر می توانند 
از طریق پایگاه اطلاع رسانی سازمان به 
نشانی www.vazifeh.police.ir و یا 
کانال سازمان در پیام رسان های داخلی به 
نشانی khabaresarbazi@ از آخرین 

اخبار مربوطه مطلع شوند.

تسهیلات پلیس آگاهی برای 
مسافران نوروزی مالباخته

رئیس پلیس آگاهی فراجا با تاکید عدم 
اعطای مرخصی به سارقان زندانی سابقه دار 
و حرفه ای در تعطیلات نوروز گفت: برای 
تسهیل در رسیدگی به پرونده های سرقت 
از مسافران نوروزی، مالباختگان می توانند 
ادامه خدمات انتظامی و قضایی خود را از 
استان محل سکونت خود پیگیری کنند.

سردار محمد قنبری با تبریک فرا رسیدن 
نوروز 1۴۰2 و همچنین ماه مبارک رمضان 
گفت:  از آنجا که شناسایی بسترهای وقوع 
انواع جرایم و اتخاذ تمهیدات پیشگیرانه 
و مقابله ای، سهم قابل توجهی در کاهش 
وقوعات دارد، یکی از این بسترها تعطیلات 
پیش رو و نوروز سال 1۴۰2 بوده و به تبع 
آن پیش بینی آغاز موج گسترده ای از 
مسافرت ها بود که شرایط را برای احتمال 
فعالیت های مجرمانه سارقان برای سرقت 
از مسافران در استان ها و شهرستان های 
مسافرپذیر و استراحتگاه های شهری و 
او با اشاره به  بین شهری فراهم می کند.
تشریح اقدامات مهم پلیس آگاهی برای 
امنیت و آرامش شهروندان در این ایام 
افزود: شهروندان باید برای جلوگیری 
از هرگونه سوءاستفاده یا سرقت از مال 
و اموال، منزل و همچنین ایمنی خودرو 
هشدارها و توصیه های پلیس را مد نظر قرار 
دهند.رئیس پلیس آگاهی فراجا با اشاره به 
آمادگی تیم بررسی صحنه جرم برای اعزام 
به ماموریت های محوله احتمالی گفت: 
در این بازه زمانی تیم های مرکز تشخیص 
هویت پلیس آگاهی )DVI و CSI( آماده 
پاسخگویی به نیازها برای بررسی و تحلیل 

در طول این ایام را به عهده دارند.

روزانه حدود 1۲ هزار تماس به 
سامانه 1۳7 برقرار می شود

اعلام کرد: شهروندان تهرانی استقبال 
خوبی را از این سامانه دارند و روزانه 
حدود 12هزار تماس به سامانه 1۳۷ 
معاون  برقرار می شود.شهرام علی پور، 
ارتباطات سامانه 1۳۷  با اشاره به اینکه 
روزانه بین 1۰ تا 12 هزار تماس با سامانه 
1۳۷ برقرار می شود افزود: همکارانم در 
ستاد و در نواحی در سه شیفت صبح، 
ظهر و شب نسبت به برقراری تماس ها 
پاسخگویی مناسب را انجام می دهند.

معاون ارتباطات سامانه 1۳۷ ادامه داد: از 
میزان تماس هایی که با سامانه در روز برقرار 
می شود ۶۰ درصد تماس ها در شیفت 
صبح، ۳۰ درصد ظهر و 1۰ درصد در شیفت 
شب برقرار می شود.او با بیان اینکه ۷۰ 
درصد از تماس های صورت گرفته از سوی 
شهروندان از طریق سامانه 1۳۷ به حوزه 
خدمات شهری مربوط می شود افزود: بر 
همین اساس همکاران بنده در سطح ستاد و 
نواحی نسبت به درخواست های شهروندان 
پاسخ ها را خواهند داد.به گفته علی پور، 
در طی هفته های گذشته و در قالب هفته 
درختکاری )از 15 اسفندماه( به مدت 
یک هفته شهروندان تهرانی تماس هایی 
را با سامانه 1۳۷ جهت درخواست درخت 
و نهال داشتند که در یک بازه زمانی یک 
هفته ای 2۰ هزار تماس با سامانه 1۳۷ با 
موضوع درخواست نهال و درختکاری ثبت 

شده است.


